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Jana Marię Jackowskiego, Krzysztofa Słonia,  
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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Janusza Piechocińskiego 

Podczas kontroli przeprowadzonej przez NIK w Polskich Sieciach Energetycznych zostało wykazane, że 

dzięki stałej modernizacji sieci przesyłowe są w dobrym stanie. Niepokojące jest opóźnienie w realizacji no-

wych projektów w przesyłaniu energii, co jest spowodowane, jak wynika z raportu NIK, opóźnieniem w pra-

cach nad projektem ustawy o korytarzach przesyłowych. Brak tego uregulowania wydatnie utrudnia wykup 

gruntów pod infrastrukturę do przesyłania i dystrybucji energii. W związku z tym zwracamy się z uprzejmą 

prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1. Kiedy projekt wspomnianej ustawy trafi pod obrady parlamentu? 

2. Czy w związku z opóźnieniem obowiązywania ustawy o korytarzach przesyłowych przygotowany jest 

plan działań PSE w przypadku nieplanowanych przepływów energii z Niemiec do Czech i na Słowację? 
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